
Heel positief, en ik sta er ook helemaal achter om
jullie project in Vlaanderen wat meer
naamsbekendheid te geven. Op die manier kunnen
we meer jongeren de mogelijkheid geven een
Samenlevingsdienst te doen. Daar is echt
maatschappelijke nood aan. Ik ben gemeenteraadslid
in Leuven. Een van de programmapunten waar ik
volgende legislatuur voor zal streven,  is dat de stad
een partner van de Samenlevingsdienst wordt. Zo kan
de samenwerking met steden en gemeenten worden
uitgebreid, waar ik veel mogelijkheden in zie. Het zou
mooi zijn als dat lukt. 

Waarom staat u achter de Samenlevingsdienst?

INTERVIEW EVA PLATTEAU: “VOOR VELEN IS EEN
SAMENLEVINGSDIENST HET NODIGE DUWTJE IN DE RUG OM
TERUG IN ZICHZELF TE GELOVEN.”

Ik leerde de Samenlevingsdienst kennen op de
slotceremonie. Het gaat over een zeer diverse groep
jongeren die zich vaak nog afvragen wat ze precies
willen in het leven. Ik heb ook zo’n fase meegemaakt
en ondervonden hoe het is om zoekende te zijn. Ik
studeerde eerst filmregie, maar zat daar niet op mijn
plaats. Ik ben toen gestopt en het jaar nadien
begonnen met sociologie. Daarom vind ik de filosofie
van jullie project zo mooi: jongeren de kans geven om
eventjes te zoeken, met een goede omkadering
bovendien. 

De Samenlevingsdienst zet op dit moment in op
een uitbreiding in Vlaanderen, met onder andere
de opening van nieuwe kantoren in Gent en
Antwerpen. Hoe staat u daar tegenover? 

Ik hoor u spreken over maatschappelijke nood: in
welk opzicht kan de Samenlevingdienst een
mogelijkheid tot verbinding zijn? 

Ik merkte op de slotceremonie heel sterk dat de
jongeren niet zomaar individuen zijn die in een
organisatie aan de slag gaan. Het zijn groepjes die
elkaar vinden en ook steunen. 

Eva Platteau was tot voor kort Kamerlid voor
Groen en doet mee aan de verkiezingen voor
een zetel in het Vlaams parlement. Ze is
daarnaast gemeenteraadslid in Leuven. Ze
leerde de Samenlevingsdienst recent kennen
op de slotceremonie, waar ze instond voor
het uitreiken van de certificaten voor de
jongeren. Een moment dat haar tot op
vandaag bijblijft, zo blijkt, en dus de ideale
gelegenheid voor een interview. 



Dat is heel mooi: het samen aangaan van zo’n traject,
in samenwerking/wisselwerking met de
gastorganisaties. Bovendien kan zo’n programma een
boost geven aan het zelfvertrouwen van jongeren
tijdens een kwetsbare periode in hun leven. Dat vind
ik heel sterk aan jullie programma: jongeren
ademruimte geven in een maatschappij met veel
druk. Zo neemt ook het risico op mentale problemen
af.

We proberen jongeren ook burgerschap mee te
geven. Vindt u het nuttig dat jongeren het signaal
krijgen dat in contact komen met de
maatschappij van belang is? 

Uiteraard! We leven in een veeleisende maatschappij,
en dan is het belangrijk om oog te hebben voor
verschillende groepen die die samenleving vormen.
Jongeren laten kennismaken met organisaties die
zich inzetten voor ouderen, mensen in armoede,
kinderen, het klimaat,… is dus enkel een win-win. En
als je zo een ervaring hebt gehad binen een
Samenlevingsdienst, neem je dat engagement
misschien ook mee in je latere leven. 

Wat wenst u de Samenlevingsdienst toe in de
toekomst?

Ik wens jullie nog heel veel mooie projecten toe en
hoop dat veel jongeren die zoekende zijn, de weg naar
jullie zullen vinden als betekenisvol alternatief voor
werk of studie. Want voor velen is een
Samenlevingsdienst het nodige duwtje in de rug, om
terug in zichzelf en hun waarde als persoon te
geloven. Dat stralen jullie uit en zag ik ook bij iedereen
op de slotceremonie.

“Een
Samenlevingsdienst
kan een boost geven

aan het zelfvertrouwen
van jongeren”

Eva Platteau


